

Referat bestyrelsesmøde tirsdag d.12.marts 2024

Mødedeltagere:Søren Juul Nielsen(Formand)
Gitte Tingberg(Næstformand)
Joan Madsen(Afd.18 bestyrelsesmedlem)
Alice Nielsen(Afd.18 bestyrelsesmedlem)
Helle Antonsen(-Referent)

Punkter på dagsordenen:

1.Velkommen til.

2.Bordet rundt(Tanker/ideer siden sidste bestyrelsesmøde): Der blev luftet hvad vi hver især havde tænkt/gjort af tanker i forbindelse med bestyrelsesarbejdet siden sidste møde. Samt status på forrige tirsdag, hvor der var åbent for afdelingens beboere.

3.Nyt fra formanden.: Der har været et formandsmøde hvor formændene i de 4 afdelinger snakkede om hvad der generelt rører sig i de forskellige afdelinger.

4.Gennemgang af "Velkomst brochure til nye beboere i afd.18": Gitte havde lavet et udkast som vi gennemgik sammen og kom med små rettelser. Det færdige resultat går Gitte videre med til Marcello som hjælper os med det endelige layout. Den færdige brochure vil komme ud til alle husstandene i afd.18 og efterfølgende til nye beboere i afdelingen.

5.Beskæring/fældning af træerne langs stien på Stengærdet og P-Pladserne.: Grundet der fra Esbjerg kommunens side ligger en klausul på dem kan vi ikke bare bede om at få dem fældet. Men vi kan komme med en ønske om at få dem beskåret da mange beboere herude er generet af at alle bladene havner inde i deres forhaver..

6.Underskrift på gavebevis på 75kr./ pr.bestyrelsesmedlem i afd. til bestyrelsesmedlemmernes runde fødselsdag (50 år og op efter): I forbindelse med et bestyrelsesmedlems runde fødselsdag blev vi forespurgt om vi ville skrive under på at fødselaren måtte modtage 75kr. fra hvert bestyrelsesmedlem i afd.18. Dette skrev 3 af os under på, så for eftertiden vil kommende fødselarer fra 50 år og op efter, modtage det ovennævnte beløb i forbindelse med deres runde fødselsdage.

7.Sætte prisen lidt op på vores arrangementer imod der bliver fri drikkevare.: På baggrund af erfaring fra vores Nytårstaftelet blev vi enige om at det er meget smartere for både gæsterne og os, at drikkevarerne er inkluderet i prisen, for vores kommende arrangementer i afd.18. Det ekstra beløb på arrangementprisen vil være variabel fra arrangement til arrangement.

8.Puzzle/-spille weekend arrangement(Voksen aktivitet): Her vil vi byde på en hyggelig weekend hvor alle over 18 år kan deltage. Arrangementet bliver afholdt nede i festsalen, hvor der i den ene sal vil være mulighed for ro til at fordybe sig i puzzespillets verden. I forhallen vil der være mulighed for at spille alm. brætspil og kortspil sammen. Så er man fx frisk på en kortturnering er der mulighed for at køre den over 2 dage. Der vil blive forplejning x3 lørdag og x2 søndag. Nærmere info om arrangementet kommer når tiden nærmer sig.

9.Ændring af træffetider inde på vores side på Ungdomsbo.: Der er taget kontakt til Ungdomsbos IT ansvarlige ang. at få rettet vores træffetider inde under "Min bestyrelse".

10.Varevogne og servicevogne % må parkere på afd.18 s parkeringspladser.: Vi vil prøve at få lavet en seddel som vi kan ligge i forruden på de biler som står ulovligt parkeret på afd.18 s parkeringspladser. For at gøre dem opmærksom på at parkeringspladserne er forbeholdt beboerne i afdelingen og deres gæster. Andre måder vi kan løse dette problem på ligger på tegnebrættet.

For beboerne i afd.18 er vi i gang med at fremstille et "Parkering forbudtskilt" til alle garagerne på Stengærdet. Da vi har oplevet at bilerne nogen gange bliver parkeret udenfor de markeret p-båse på parkeringspladserne. Dette har været til gene for de øvrige beboere i afdelingen.

11.Etablering af trailerparkering/skraldespande ved bænkene langs Stengårdvej.: Vi har haft fat i Kent og forespurgt om han ville undersøge hvad det ville koste at etablere en trailerparkeringsplads. I første omgang drejer det sig om plads til 5-6 trailere. Vi har modtaget et overslag på hvad det vil koste at etablere trailerparkeringspladsen som skal med til først kommende bugetmøde.

Endvidere har vi bedt om et prisoverslag hvad det vil koste at få 2 ekstra skraldespande ved bænkene. Som ovennævnte kommer det med til næstkommende bugetmøde.

12.Evt. Bestilling af nøgle til bestyrelseslokalet.: Der er blevet bestilt en ekstra nøgle til bestyrelseslokalet og til alarmerne. Samt aftalt at låsesmeden kommer ud og tjekker låsene i festsalen og bestyrelseslokalet da der har været en del problemer med at vores nøgler ikke virker de pågældende steder.